
Zápis z pravidelné schůzky RC Ostrava ze dne 7.12.2015

1. Hlavním bodem schůzky byla velice  zajímavá přednáška paní Renaty Staňkové a pánů 
Alexandra Gebauera a Miroslava Večeři o Sportujících handicapovaných mladých lidech, 
Fotografie najdete na lubové stránce Facebooku anebo na adrese a zadáni hesla Florbal : 
https://www.zonerama.com/Link/Album/1071977 

2. V Různém pak byly projednány následující body:

Jaroslav Klečka informoval o úžasném Adventním koncertě Holubica a Nohavice, který se 
konal v neděli 6.12.2015 v Domě kultury v Ostravě a kterého se zúčastnil i přítel Farana a 
manželky obou zmíněných

3. Prezident Jan Ženatý informoval o úspěšně probíhajícím prodeji Vánočního punče. Za první 
týden prodeje bylo vybráno celkem 130.000,- Kč. Přihlašování probíhá stále stejným 
způsobem, jako v loňském roce – nyní prostřednictvím formuláře na adrese (upozornění – 
nutno použít jiné prohlížeče než MS Internet Explorer):

 https://docs.google.com/spreadsheets/d/1sogQ3OqynIvPb1D1UkWN9y7qRMs804pST6KZKP3aTsM/edit#gid=0

4. Prezident vyzval přítomné i nepřítomné, aby se zúčastnili prodeje, protože jsou stále ještě 
některé volné termíny. Proto je nezbytné prohlédnout si výše zmíněnou tabulku a pokračovat
v prodeji i v těch dosud nenaplněných termínech

 
5. Prezident rovněž informoval přítomné o Vánočního setkání i o jeho programu. Doposud se k

účasti přihlásilo 20 členů klubu a s nimi i jejich hosté a rodinných příslušníků. Vánočního 
setkání by se tudíž mělo zúčastnit 48 členů klubu i jejich hostí.

Prezident vyzval všechny členy klubu, aby jakoukoliv změnu, respektive požadavky na 
spolusedící nahlásili nejpozději pátku 11.12.2015 do 11:00 hod. a současně za sebe i své 
hosty převedli na klubový bankovní účet částku 500,- Kč/osobu

6. V diskuzi vystoupil i přítel Jan Kaš a kritizoval způsob aklamační volby nového Prezidenta 
Elect, který byl použit při minulé schůzce dne 30.11.2015. K němu se připojil i přítel 
Jaroslav Bazala a oba pak doporučili, aby se napříště volbě klubových funkcionářů věnovalo
více pozornosti a všichni členové klubu o kandidátech věděli delší dobu v předstihu a aby i 
kandidáti plénu Klubu sdělili své představy o tom, proč funkci přijímají.

Zapsal. J. Klečka V Ostravě, dne 8.12.2015


